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هزینهلیستلوازمالتحریرسادهکلاساولوپایهابتداییحدود۲.۵میلیونتومانمیشود

پایه  و  اول  ساده کلاس  لوازم التحریر  لیست  هزینه   ،24 رویداد  گزارش  به 
ابتدایی حدود 2.۵ میلیون تومان می شود. 

رئیس اتحادیه صنف نوشت افزار تهران گفته بود: اکثر کالاهای لوازم التحریر 
سابق  مثل  دیگر  نوشت افزار  در صنف  اساسی  کالاهای  دارند.  عرضه  مازاد 

خواهان زیادی ندارد.

رئیس جمهور گفت: تهران به عنوان پایتخت کشور با مشکلاتی دست 
نداریم؛ کمبود  انتقال مرکزیت  راه حلی جز  به گریبان است که هیچ 
و  سیاست ها  تداوم  با  آن  امثال  و  هوا  آلودگی  زمین،  نشست  آب، 
اقداماتی که تا به حال اتخاذ و اجرا شده اند، فقط تشدید شده و راه حل 

اساسی جابجایی مرکزیت سیاسی و اقتصادی کشور است.
به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان در بازدید از فعالیت های زیربنایی و 
زیرساختی قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص( بیان کرد: ما هم جزو 
شما بوده و هم بسیجی بوده، هستیم و خواهیم بود. این نگاه بسیجی به 

معنای واقعی می تواند مملکت را نجات دهد.
وی ادامه داد: ان شاءالله دست به دست هم داده و کاری کنیم که مردم 
ما به شما، ما و نسلی که رفتند و جان دادند و زندگی خود را گذاشتند 
تا استقلال و آزادی را برای ما بیاورند، افتخار کنند. ما هر کاری از 
اگر  اینکه  بیان  با  هستیم.پزشکیان  شما  خدمت  در  بیاید  بر  دستمان 
می خواهیم در منطقه اول باشیم، نمی توانیم از رقبای خود عقب بمانیم، 
اظهار داشت: توسعه کشور با ادامه روند فعلی امکان پذیر نیست، اینکه 
بخواهیم همچنان منابع اولیه را از جنوب کشور و دریا به مرکز بیاوریم 
و تبدیل به محصول کنیم و دوباره برای صادرات به جنوب بفرستیم، 

به شدت توان رقابت ما را مستهلک کرده و کاهش می دهد؛ چاره ای 
و  به جنوب  را  و سیاسی کشور  اقتصادی  اینکه مرکزیت  نداریم جز 
نزدیک دریا منتقل کنیم.رئیس جمهور خاطرنشان کرد: تهران به عنوان 
پایتخت کشور با مشکلاتی دست به گریبان است که هیچ راه حلی جز 
انتقال مرکزیت نداریم؛ کمبود آب، نشست زمین، آلودگی هوا و امثال 
آن با تداوم سیاست ها و اقداماتی که تا به حال اتخاذ و اجرا شده اند، 
فقط تشدید شده و راه حل اساسی جابجایی مرکزیت سیاسی و اقتصادی 
کشور است. انتقال مرکزیت سیاسی و اقتصادی هم به این شکل که 
ما خودمان در تهران بنشینیم و به مردم بگوییم جابجا شوند، مقدور و 

ممکن نیست، باید ابتدا خودمان برویم تا مردم هم دنبال ما بیایند.

پزشکیان در بازدید از قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء )ص(:

راه حل جابجایی مرکزیت سیاسی و اقتصادی کشور است

یک مقام مسئول تشریح کرد؛

مدیرکل امور انرژی و مشتریان صنعت برق گفت: از سال گذشته 
آماده  و  پرداخت شده  تعهدات  تومان  میلیارد   ۱۰۰ تاکنون حدود 
که  می شود  ارسال  زیان دیده  به  جزئیات  که  داریم  بیمه  پرداخت 
قیمت را تائید و شماره شبا بابت پرداخت را اعلام کند، علاوه بر 
این ۱۰۰ میلیارد؛ حدود 2۰۰ میلیارد تومان هم پرونده هایی داریم که 
دارای نقص مدرک هستند بعد از اینکه نقصی ها برطرف شد وارد 

مرحله تأیید و پرداخت نقدی می شوند.
درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  یاقوتی  عبدالامیر 
قانون  اساس  بر  داشت:  اظهار  برق  قطعی  خسارت  بیمه  پرداخت 
یک بیمه تحت عنوان بیمه خسارت مشترکین داریم که به حوادثی 
تعلق می گیرد که بر اثر اختلال جریان برق در حوزه مشترک یعنی 
در واقع در عرصه یا اعیان مشترک رخ داده باشد، یعنی منجر به 
آتش سوزی، انفجار و یا مسمومیت شود، اگر کنتور برق مشترک 
هزینه های  شود،  آتش سوزی  به  منجر  نهایتاً  و  کرده  پیدا  اتصالی 
بیمه  رسمی  کارشناسان  فرایندی که  آن  با  متناسب  مالی  و  جانی 
منعقد  که  قراردادی  سقف  در  و  تعیین  می کنند،  قیمت گذاری 

می شود پرداخت صورت می گیرد.
وی افزود: برنده بیمه طرف قرارداد امسال مشخص شده و ظرف 
یک ماه آینده یعنی تا پایان شهریور ماه ارتباط سیستمی به وجود 
انجام و  انتقال پیدا کرده، کار کارشناسی  خواهد آمد و پرونده ها 
پرداخت انجام خواهد شد. مدیرکل امور انرژی و مشتریان صنعت 
بیمه خسارات به روز  تا پایان دی ماه در حوزه  اینکه  بیان  با  برق 
به   ۱4۰۳ سال  پرونده های  کل  درواقع  یعنی  گفت:  شد،  خواهیم 
اتمام می رسد.  وی توضیح داد: اگر آتش سوزی به وجود نیامده و 
حادثه ای در شبکه رخ داده باشد که منشأ آن از شبکه بوده و مربوط 
برق  تیر  به  برخورد یک خودرو  دلیل  به  مثلًا  نباشد  فرد  به ملک 
اتصالی بوجود آمده و منجر به آسیب و ضرر و زیان به وسایل برقی 
مشترکین شود، پرونده حقوقی تشکیل داده می شود و ما نیز شاکی 
می شویم، دادگاه روی این پرونده رأی می دهد که نهایتاً اجرای رأی 
دادگاه الزام آور است. مورد دیگر اینکه بدون دخالت علت ثالث 
ایرادی روی شبکه ایجاد شود که منجر به آسیب به تجهیزات شود 
و تعدادی از خانوارها دچار مشکل شوند، مشترکین حوادث را ثبت 
و  ارزیابی  را  تجهیزات  آسیب دیدگی  میزان  شرکت ها  و  می کنند 

نسبت به پرداخت بیمه خسارت اقدام می کنند.
یاقوتی ادامه داد: شرکت های توزیع یک بیمه مسئولیت مدنی هم 

دارند که از طریق آن بیمه مسئولیت مدنی؛ متناسب با تعهداتی که 
که  هزینه هایی  شده  برقرار  توزیع  شرکت  خود  و  بیمه گذار  بین 

مطرح شده را پرداخت می کنند.
سامانه در  را  حوادث  باید  مشترکین  کرد:  خاطرنشان   وی 
باشد  منزل  داخل  حوادث  اگر  و  کنند  ثبت   bime.tavanir.org.ir

که به آتش سوزی منجر شود در حوزه بیمه بررسی می شود و در 
هر  شد،  خواهد  رسیدگی  توزیع  شرکت های  در  این صورت  غیر 
موارد  این  به  اگر مشترکین  دارد که  فرم خاصی  توزیع   شرکت 
برخورد کردند به شرکت توزیع اعلام کنند، ضمن اینکه در سامانه 
لوازم دیده شده که به صورت  به  "برق من" هم ویژگی خسارت 

غیرحضوری امکان اطلاع رسانی وجود دارد.
مدیرکل امور انرژی و مشتریان صنعت برق گفت: از سال گذشته 
آماده  و  پرداخت شده  تعهدات  تومان  میلیارد   ۱۰۰ تاکنون حدود 
که  می شود  ارسال  زیان دیده  به  جزئیات  که  داریم  بیمه  پرداخت 
قیمت را تائید و شماره شبا بابت پرداخت را اعلام کند، علاوه بر 
این ۱۰۰ میلیارد؛ حدود 2۰۰ میلیارد تومان هم پرونده هایی داریم که 
دارای نقص مدرک هستند بعد از اینکه نقصی ها برطرف شد وارد 

مرحله تأیید و پرداخت نقدی می شوند.
وی گفت: در قرارداد یک سقفی برای پرداخت ها تعیین شده که 
متناسب با ویژگی های سن و نوع خسارت؛ کارشناس رسمی بیمه 
باید  قیمت ها  یعنی  می کند  قیمت گذاری  را  دیده  آسیب  کالای 
به کل  وارده  تأمین کننده خسارت های  تعیین شود که  به گونه ای 
مشترکین باشد یعنی اگر به عنوان مثال  2 تا ۳ هزار پرونده وجود 
دارد و قرار است تا  2۰۰ میلیارد پرداخت شود به طور متوسط به 
هر زیان دیده ۱۰۰ میلیون تومان خسارت پرداخت می شود. در کل 
چارچوب تدوین شده و طبق اعلام نظر کارشناس رسمی بیمه تعیین 

می شود.

شهردار منطقه ۹ شیراز مطرح کرد؛

اجرای آسفالت معابر شهرک شهید اسماعیلی 
با هدف بهبود وضعیت معابر

اجرای  از  شیراز   ۹ منطقه  شهردار 
شهید  شهرک  معابر  آسفالت 
منطقه خبرداد و  این  اسماعیلی در 
بهبود  منظور  به  اقدام  این  گفت: 
رضایتمندی  برای  معابر  وضعیت 

شهروندان است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
 ۹ منطقه  شهرداری  عمومی  روابط 
شیراز عبدالصالح رستم زاده با بیان 
اقدام  این  کرد:  عنوان  مطلب  این 
رفاه  و  ایمنی  افزایش  منظور  به 
متراژ  به  منطقه  این  در  شهروندان 
بهبود  جهت  مترمربع  هزار   ۱۰
نقل  و  به حمل  نسبت  و  دسترسی 
بهبود وضعیت  عمومی و همچنین 

معابر شهری انجام گرفته است.
ادامه  شیراز   ۹ منطقه  شهردار 
پررنگ  ترافیک  به  توجه  با  داد: 
این  در  اقتصادی  فعالیت های  و 
عنوان  به  معابر  آسفالت  منطقه، 
شهرداری  اولویت های  از  یکی 

ویژه  توجه  مورد  شیراز   ۹ منطقه 
قرار گرفته است.

طرح  این  داشت:  بیان  زاده  رستم 
و  تردد  ظرفیت  افزایش  منظور  به 
کاهش زمان هدر رفته در ترافیک 
دارد  اهمیت  بسیار  مردم،  برای 
محیط  و  زندگی  شرایط  بهبود  و 
زیست در این منطقه را پیش بردار 
می کند. معاونت عمرانی شهرداری 
منطقه ۹ شیراز با برنامه ریزی دقیق 
عملیات  خود،  متخصص  تیم  و 
منطقه  معابر سطح  اجرای آسفالت 
را به صورت گسترده و به صورت 
متناسب با نیازهای معابر و ترافیک 

منطقه انجام داده است.
وی ادامه داد: این عملیات فرایندی 
اساسی برای بهبود شرایط ترافیکی، 
در  تردد  راحتی  و  ایمنی  افزایش 
نقش  و  بوده  شرقی  فجر  معابر 
مهمی در توسعه شهری و پیشرفت 

عمرانی منطقه داشته است.

افتتاح پروژه کتابخانه در خیابان فال  شهردار منطقه ۱۱ شیراز از 
و  خبرداد  شهرداری  منطقه  جوانترین  عنوان  به   ۱۱ منطقه  اسیری 
گفت: امیدواریم سال آینده همزمان با روز شیراز شاهد بهره برداری 

از این پروژه فاخر باشیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
اجرای  روند  از  گزارشی  ارائه  ضمن  در  پرنیان  بهزاد  شیراز   ۱۱
ساخت یک ابر پروژه کتابخانه ای در خیابان فال اسیری منطقه ۱۱ 
به عنوان جوانترین منطقه شهرداری گفت: کتابخانه فال اسیری هم 
اکنون با بیش از ۷۰ درصد پیشرفت در حال اجراست و عملیات 

اجرایی آن به سرعت در حال ساخت است.
وی اظهار داشت: این پروژه با ۱۷۰۰ مترمربع زبر بنا شامل یک 
طبقه زیرزمین و سه و نیم طبقه از کف، شامل بخش های مختلف از 
جمله سالن مطالعه، کافی شاپ، خزانه، بخش کودکان، اندیشکده، 

بخش های آموزشی و... است.
وی تصریح کرد: تاکنون در فاز اول این پروژه ۱۷ میلیارد تومان 
 ۳۰ به  رقم  این  پروژه  پایان  تا  می شود  پیش بینی  و  شده  هزینه 

میلیارد تومان افزایش یابد.
سرانه  افزایش  در  می تواند  پروژه  این  اجرا  داشت:  اظهار  پرنیان 
مطالعه و ترویج فرهنگ کتابخوانی در شرق شیراز تأثیر به سزایی 

داشته باشد.
 شهردار منطقه ۱۱ شیراز گفت: در حال حاضر پروژه به سرعت در 
حال اجراست و تا دهه فجر فعالیت های عمرانی داخلی آن به اتمام 

می رسد و عملیات طراحی داخلی و نمای بیرونی آغاز
شاهد  شیراز  روز  با  همزمان  آینده  سال  امیدواریم  و  می شود 

بهره برداری از این پروژه فاخر باشیم.
وی درخصوص مشخصات این کتابخانه گفت: این کتابخانه، یکی 
که  است  شیراز  کلان شهر  در  عمرانی  پروژه های  بزرگترین  از 
خدمات  و  شود  تبدیل  فرهنگی  برجسته  مرکز  یک  به  می تواند 

بی شماری را به شهروندان ارائه کند.
پرنیان گفت: یکی از ویژگی های این پروژه آن است که بسیاری 
از مصالح و تجهیزات آن از اجناس کاملًا ایرانی است و البته در 
با  روز  به  و  مدرن  کتابخانه  یک  استاندارهای  تمامی  آن  ساخت 
حضور متخصصان رعایت شده است تا در آینده شهروندان منطقه 

با کمترین دغدغه بتوانند از این پروژه استفاده کنند.
محمد حسین فیروزی مدیر کل کتابخانه های عمومی فارس ضمن 
خیابان  در  که  کتابخانه ای  گفت:  پروژه  این  اجرای  از  بازدید 
بهترین  از  یکی  است،  احداث  حال  در   ۱۱ منطقه  در  اسیری  فال 
مطالعه،  سالن  چندین  شامل  که  شد،  خواهد  شیراز  کتابخانه های 
بخش های کودک و نوجوان، مخزن کتاب و ... است. که به همت 
شهرداری منطقه ۱۱ در زمانبندی که انجام شده در سال آینده به 

بهره برداری خواهد رسید.
وی ادامه داد: یکی از مواردی که نشان دهنده توسعه فرهنگی یک 
این خصوص در سطح منطقه  منطقه است فرهنگ مطالعه که در 
اقدام ها  مهمترین  از  یکی  که  است  انجام  حال  در  خوبی  اتفاقات 
تکمیل همین پروژه است که به همت شهرداری منطقه با افتتاح 
آن شاهد رشد سرانه فرهنگی منطقه و شهر شیراز نیز برای استفاده 

شهروندان خواهیم بود.

شهردار منطقه ۱۱ شیراز خبر داد؛

در جلسه شورای هماهنگی دستگاه های نظارتی 

فارس صورت گرفت؛

دستوراتی برای رفع مشکلات بیمارستان 
مادر و کودک و ورزشگاه پارس

شورای  جلسه  هفتمین  در 
نظارتی  دستگاه های  هماهنگی 
بیمارستان  مشکلات  فارس  استان 
مادر و کودک غدیر و ورزشگاه 

پارس بررسی شد.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بازرسی  عمومی  روابط  از  نقل 
جلسه  هفتمین  در  فارس،  استان 
دستگاه های  هماهنگی  شورای 
نظارتی استان فارس که با حضور 
برخی  برگزار شد  فارس  استاندار 
و  مادر  بیمارستان  مشکلات  از 
قرار  بررسی  مورد  غدیر  کودک 

گرفت.
در این جلسه مقرر شد کارگروهی 
با محوریت بازرسی استان تشکیل 
و نسبت به ارائه راهکارهای عملی 
نظارتی  دستگاه های  شورای  به 
اقدام کند.یکی دیگر از برنامه های 
هماهنگی  شورای  جلسه  هفتمین 

فارس  استان  نظارتی  دستگاه های 
بازدید از ورزشگاه پارس بود که 
در این بازدید برخی مشکلات از 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  سوی 
برای بهره برداری از این مجموعه 

مطرح شد.
در جریان این بازدید محمدهادی 
ایمانیه استاندار فارس دستور حل 
درخصوص  شده  مطرح  موارد 

ورزشگاه را صادر کرد.
 ۳ منطقه  رئیس  اکرمی  همچنین 
سازمان و رییس شورای هماهنگی 
فارس  استان  نظارتی  دستگاه های 
نیز دستورات لازم برای همکاری 
درخصوص  اجرایی  دستگاه های 
بهره برداری  تسریع در رفع موانع 
را صادر کرد و مقرر شد حداکثر 
تا آبان ماه امسال زمین چمن این 
عموم  استفاده  آماده  ورزشگاه 

باشد.

ایران  داروسازان  انجمن  عضو 
کمبود  بروز  چرایی  درخصوص 
گفت:  کشور  در  انسولین 
قبل  سالیان  از  انسولین  ویال های 
انسولین  قلم های  به  را  خود  جای 
داده اند که متأسفانه مدتی است با 

کمبود مواجه شده ایم.
هیئت  عضو  احمدی  هادی 
ایران  داروسازان  انجمن  مدیره 
با  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در 
دارو  استراتژیک  ذخیره  به  اشاره 
اظهار کرد: همه چیز به مدیریت 
و  بر می گردد  دارو  صحیح حوزه 
آمار  نیازمند  مدیریت صحیح  این 
و عدد درست و همچنین نقدینگی 

مناسب و تأمین ارز است.
وی با عنوان این مطلب که حدود 
۱2 میلیون بیمار دیابتی داریم که 
حال  در  روز  به  روز  آمار  این 
ویال های  افزود:  است،  افزایش 
قبل جای خود  سالیان  از  انسولین 
را به قلم های انسولین داده اند چون 
بیماران از قلم های انسولین استقبال 

می کنند.
اساس  بر  داد:  ادامه  احمدی 
چند  به  انسولین  قلم های  عملکرد، 
شامل  که  می شوند  تقسیم  دسته 
طولانی  و  اثر  کوتاه  الاثر،  سریع 

اثر و انسولین های مخلوط است.
انجمن  عمومی  روابط  مدیر 
داروسازان ایران با اشاره به کمبود 
یک نوع انسولین وارداتی، گفت: 
این انسولین سریع الاثر و متوسط 
در  است  مدتی  متأسفانه  الاثر، 
کشور با کمبود مواجه شده است.

تولید  کشور  داخل  افزود:  وی 
شرکت  دو  داریم،  انسولین 
تحت  را  قلمی  انسولین های 
لیسانس تولید می کنند و به زودی 
دو شرکت دیگر هم به آنها اضافه 
به  بیماران  و  پزشکان  اما  می شود 
انسولین خارجی که کمبود داریم، 

عادت کرده و نتیجه گرفته اند.
انجمن  عمومی  روابط  مدیر 
طور  به  گفت:  ایران  داروسازان 
از  قلم  هزار   ۸۰۰ ماهیانه  متوسط 
نیاز  کشور  در  انسولین  نوع  این 
باید  دارو  و  غذا  سازمان  و  است 
به فکر باشد که این ۸۰۰ هزار قلم 
طبق  کند.  وارد  طریقی  هر  به  را 
آخرین اطلاعیه ای که سازمان غذا 
که  گفتند  داد،  تیرماه  در  دارو  و 
تأمین کننده خارج از کشور دچار 

تخصیص  میزان  و  شده  مشکل 
داده به کشور ما یک چهارم شده 
انسولین  کرد:  تاکید  است.وی 
مصرف  برای  که  نیست  دارویی 
آن صبر کنیم، بلکه باید مشکلات 
و  غذا  سازمان  و  شود  پیش بینی 
در  ماهه   ۶ حداقل  ذخیره  دارو، 
کشور داشته باشد. تعجب می کنم 
و  غذا  سازمان  در  دوستان  چرا 
نادیده  دارو ذخیره استراتژیک را 
گرفتند که حتی تولید کننده دچار 
کمبود  دچار  ما  می شود  مشکل 

دارو شویم.
سؤال  این  به  پاسخ  در  احمدی 
سازمان  را  اصلی  مقصر  آیا  که 
نتوانست  که  می دانید  دارو  غذا 
تخصیص و مدیریت درستی داشته 
کل  در  بله  گفت:  خیر،  یا  باشد 
سازمان غذا دارو را مقصر می دانم 
پیش بینی  را  تمهیداتی  باید  چون 
دارو  استراتژیک  ذخیره  و  کند 
که  باشیم  داشته  کشور  در  باید 

دچار کمبود نشویم.
که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
همان  بیماران  و  پزشکان  چرا 
انسولین کمیاب خارجی را ترجیح 
ایرانی  انسولین  افزود:  می دهند، 
تولید  که  است  سال  دو  یکی 
نیست.  شده  شناخته  هنوز  و  شده 
آشنایی  هنوز  پزشکان  برخی 
و  ندارند  داخل  تولید  با  کامل 
بیماران  می نویسند.  برند  معمولًا 
ذائقه  تغییر  و  کرده اند  عادت  هم 
بیماران خیلی سخت است. مدت ها 
داروی  اثربخشی  تا  می برد  زمان 
پزشکان  و  بیماران  به  را  ایرانی 
این  اثربخشی  باید  بدهیم،  توضیح 
محصول در کنگره ها و همایش ها 
بر  زمان  اما  شود،  داده  توضیح 
حداقل  است،  مسلم  آنچه  است. 
داخل  در  را  درصد   ۵۰ است  نیاز 
کنیم.  وارد  را  و ۵۰ درصد  تولید 
وارد  باید  که  هم  درصدی   ۵۰
چنینی  این  مشکلات  دچار  شود 
هستیم که متأسفانه علت اصلی را 
دارو  تأمین  برای  برنامه ریزی  در 

می دانم.

عضو انجمن داروسازان ایران عنوان کرد؛

از ذخیره استراتژیک دارو غافل شده ایم
نمی توان منتظر انسولین ماند

دومین جلسه شورای حفاظت از منابع 
آب شهرستان مرودشت برگزارشد

و  پر  کار  دستور  با  جلسه ای 
چاه های  نمودن  المنفعه  مسلوب 
غیرمجاز، نصب کنتور هوشمند بر 
روی چاه های پروانه دار، مدیریت 
برق،  و  آب  مصرف  توأمان 
سالن  در  کشاورزی  بهای  آب 
مرودشت  شهرستان  فرمانداری 

برگزار شد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی آب منطقه ای فارس 
جلسه  این  در  مطلق  محمدی  رضا 
گفت: شرکت آب منطقه ای فارس 
جهت  همکاری  هرگونه  آماده 
غیرمجاز  چاه های  اطلاعات  ارائه 
برای پیگیری های لازم درخصوص 
آمار  از  چاه ها  این  کسر  نحوه 
 چاه های غیرمجاز به معاون استاندار

 می باشد.
مصوبه   4 بند  مفاد  طبق  همچنین 
استان  بحران  مدیریت  ستاد  جلسه 
شهرستان  انتظامی  فرمانده  فارس، 
پیگیری های  آماده  نیز  مرودشت 
حین  در  امنیت  تأمین  جهت  لازم 
غیرمجاز  آب  چاه های  کردن  پر 

می باشد.
 مدیر منابع آب شهرستان مرودشت 
چاه های  پرکردن  عملیات  افزود: 
که  چاه هایی  اولویت  با  غیرمجاز 
دارد  ادامه  فاقد کشت سبز هستند 
سبز  کشت  دارای  که  وآنهایی 
می باشند، پس از برداشت محصول، 
در اسرع وقت پر و مسلوب المنفعه 

می شوند.
محمدی مطلق تاکید کرد: هرگونه 
منوط  متقاضیان  به  خدمات دهی 
روی  بر  هوشمند  کنتور  نصب  به 
و  می باشد  آب  مجاز  چاه های 
کلیه چاه های واقع در حرائم آثار 
کنتور  به  فوریت  قید  با  باستانی 

هوشمند تجهیز می شوند.
شهرستان  فرمانداری  پایان  در 
مرتبط،  ادارات  سایر  و  مرودشت 
همکاری  جهت  را  خود  آمادگی 
آب  منابع  مدیریت  با  لازم 
راستای  در  مرودشت  شهرستان 
مدیریت  شیوه نامه  مفاد  اجرای 
برق  مصرف  و  آب  منابع  توأمان 

چاه های کشاورزی اعلام کردند.

اعزام مشمولان وظیفه عمومی 
به مراکز آموزشی از شیراز

فرماندهی  عمومی  وظیفه  معاون 
پنجمین  از  فارس  استان  انتظامی 
وظیفه  مشمولان  اعزام  مرحله 
آموزشی  مراکز  به  عمومی 

سراسر کشور خبر داد.
طلوع  روزنامه  گزارش  به 
زارعی  اصغر  علی  سرهنگ 
خبرنگار  با  گو  و  گفت  در 
داشت:  اظهار  پلیس،  خبرگزاری 
مشمولان  اعزام  مرحله  پنجمین 
وظیفه عمومی به مراکز آموزشی 
هفدهم  شنبه  جاری،  سال  در 
وظیفه  معاونت  در  ماه  شهریور 
استان  انتظامی  فرماندهی  عمومی 

فارس انجام گرفت.
مراسم،  این  در  داد:  ادامه  وی 
عمومی  وظیفه  مشمولان  کلیه 
جهادی  روحیه  و  علاقه مندی  با 
با  و  حاضر  نظر  مورد  محل  در 
لازم،  پیش بینی های  و  اقدامات 
به  آموزشی  دوران  طی  جهت 
مقدماتی  رزم  آموزشی  مراکز 
نیروهای مسلح در سراسر کشور 

بر  تأکید  با  شدند.زارعی  اعزام 
اعزام  در  جوانب  همه  رعایت 
مشمولان وظیفه عمومی از جمله 
اتوبوس های مطلوب و با کیفیت 
و اخذ تأییدیه های لازم از پلیس 
مدارک  و  فنی  حوزه  در  راهور 
مشمولان  گفت:  راننده،  بیمه ای 
رزم  دوران  کردن  طی  از  پس 
به  خدمت  ادامه  جهت  مقدماتی، 
و  انتقال  خود  خدمتی  یگان های 

مشغول به خدمت خواهند شد.
فرماندهی  عمومی  وظیفه  معاون 
به  خطاب  فارس  استان  انتظامی 
وظیفه  مشمولان  خانواده های 
خانواده ها  گفت:  عمومی، 
هیچگونه دغدغه و نگرانی نسبت 
و  باشند  نداشته  خود  فرزندان  به 
کارکنان معاونت وظیفه عمومی 
همه  بکارگیری  با  فارس  پلیس 
انجام  و  خود  کوشش  و  توان 
و  مشمولان  لازم،  اقدامات 
مراکز  راهی  را  آن ها  فرزندان 

آموزشی می کنند.


